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Det har blitt gjennomført introjakt på rådyrjakt med ett løyve fra vest Karmøy grunneierlag som vi 
har ett godt samarbeid med, og vi hvert år for løyve fra. Det ble dessverre ingen fall for de nye 
jegerne. 

Viltstell gruppa har også vært med på fylkescampen da det ble arrangert rådyrjakt for 
ungdommene som var med her. Det var en kjekk helg, med masse ungdommer ute i skogen. Der 
ble det felt rådyr for ungdommene, veldig kjekt. 

Det er også gjennomført revejakt, uten fall men fin tur i skogen.  

Det ble også tilbudt og gjennomført hjortejakt på eget terreng/løyve for de påmeldte 
medlemmene.  

En av de større utfordringene i år har vært å skaffe løyver og terreng å jakte i. Noe som gjør det 
har vært litt amputert gjennom jaktsesongen.  

 

Utvalgsleder Ingolf Sjursen takker også for vervet i år, og gir stafettpinnen videre til nye 
kandidater. 

 

 

På vegne av viltstell; 

Eivind Håvarstein  

 

 


